

《单词百科:factorial是什么意思?factorial怎么发音?factorial的解释和用法》

英语单词factorial是什么意思?factorial怎么读?factorial怎么发音?简答网为您整理了factorial的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



factorial怎么读

factorial的读音:[fæk ' tɔ :ri ə l]

factorial的意思

1、n.阶乘积, 阶乘;

factorial的相关词组

1、factorial notation 阶乘记号;

2、factorial discriminant analysis 多因辨别分析;

factorial的双语例句

1、 Otherwise, a recursive function is used to calculate the factorial.

否则, 使用递归函数计算阶乘.

2、 By means of Factorial Moments (FM) , the long range co relations embed in gait are investigated.

作为实例,采用阶乘矩研究步态涨落问题.

3、 Table 1 The extrudate's experimental results of the factorial experiment.

表1复因子实验设计之反应性状表.

4、 For fractional factorial designs, indicates which effects are aliased with one another.

在部分配置法设计中, 表明效果间的叠加关系.

5、 Productive factorial resource consists of field resource, technology resource, financial resource, management resource and human resource.

要素资源由五个维度构成,即场地资源、 科技资源、 资金资源、 管理资源、 人才资源.

6、 The following paragraph is a function , defined in words, that calculates a factorial.

以下段落是用文字定义的一个阶乘计算函数.

7、 Data were analyzed by ANOVA factorial tests.

数据用方差分析阶乘测试法分析.

8、 The modeling of microcircuit process equipment is investigated using fractional factorial experimental design and data transformation.

利用部分要因试验设计与数据转换表征微电路工艺设备).

9、 The paper studies the determinants of capital structure basis on the factorial analysis.

运用因子分析方法研究了影响资本结构的主要因素.

10、 Factorial design was utilized to optimize the process.

以正交设计对工艺进行优化.

11、Objective To explore statistical approaches to analyzing factorial designed repeated measurement data.

摘要目的探讨析因设计重复测量资料的统计分析方法.

12、Now, let's return to the factorial function.

现在, 让我们回到阶乘函数上来。

13、Factorial designs involves two or more independent variables, called factors, in a single design.

因素设计包含两个或两个以上的自变量, 在单一设计中被成为因素.

14、Clearly, the difference operator or operator is the convenient tool for the polynomial of factorial powers.

显然, 差分算子及其逆算子是阶乘幂多项式的方便工具.

15、When you run a fractional factorial design, one or more of the effects are confounded.

当进行部分配置法实验时, 至少有一个效果是交落的.

以上是简答网为您整理的factorial怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于facto

rial的用法、factorial的释义

、factorial的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/factorial>